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Nr”Iz ZAPYTANIE

Składam zapytanie dotyczące obsługi prawnej Urzędu Miasta i Gminy i jej
kosztów. W szczególności proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:

1/Jakie były ponoszone przez gminę koszty wszystkich prawników wykonywujących
obsługę prawną na Urzędu Miasta i Gminy na podstawie umów o pracę, umów zleceń i
wszystkich umów z kancelariami zewnętrznymi w roku 2024?

2/Jakie były koszty miesięczne obsługi prawnej przed rozwiązaniami pierwszych umów
z prawnikami w roku 2024?

3/ W jakim trybie została wybrana kancelaria, która będzie świadczyć obsługę prawną
na rzecz urzędu w roku 2025? Na jaki czas została, lub ma być zawarta umowa?

4/Jaki będzie koszt tej obsługi prawnej oraz zakres obsługi?

5/ Jakiego rodzaju usługi prawnicze zostaną zagwarantowane w umowie gminy z
kancelarią?

6/ Czy zatrudnienie tej kancelarii będzie obejmowało całość obsługi prawnej urzędu,
czy będą jakieś sprawy z niej wyłączone?

Odpowiedź proszę przekazać do Biura Rady Miejskiej.


